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Zapisnik sa^sastanka Upravnog odbora Kino kluba Zagreb, 
održanog 18. lipnja 1979.

Dnevni rkd: 1. Rad Kluba u ljetnim mjesecima
2. Financjje
5. Festivali

Prisutni članovi:M. Stanojković, I. Hripko, T. Ivančić, B.Bubenik, 
V. Cvetko, B. Labaš, A. Hundić, S. Werner, B. Cvek., M. Kodak, 
D. Pavuna, S. Meršinjak.

Predsjednik nas je obavjestio o povećanom zahtjevu dotacije 
(5oo oood)od USIZ-a kulture.Planiramo godišnju proizvodnju 
oko Jo s8 filmova i lo 16mm filmova.Održali bismo5C. 4-6 
tečajeva (klupski, tečajevi na Fakultetu strojarstva i brodogradnje 
kao i tečaj za članove KK Ina-Naftaplin.

Zatim bismo prešli na poluprofesionalizaciju radnih mjesta (filmo- 
tekar, tehnički tajnik, voditelji sekcija).

Ad. 1. Jednoglasno je odlučeno da na MAFAF pošaljemo selekciju iz
Skopja:

TEATAR SJENA 
ŽIVOT BEZ NADE 
FLORA DEFLORATA 
CRVENO I CRNO 
ID
NOGE 
PISMO
PUT 212

- MARKA NENADOVIĆA
- IVANA PULJIZA
—DARKA KIŠA

IVANA PULJIZA
- MARIJANA HODAKA
- MLADENA PETRIČIČA
- BRANKA OREŠKOG
- VELIMIRA BANEKA

Bubenik nas je informirao da je D. Pavuna predložen za 
kandidata na UNIC-u.

Ad. 2. Klub će u ljetnim mjesecima biti otvoren ponedjeljkom i
četvrtkom od 19-22 h

Ad. J. Jednoglasno je odobrena nabavka 20 rola S8 tonskogcolor filma

Ad. 4. Jednoglasno je odlučeno da na MAFAF idu Puljiz i Cvetko.
Klub će Puljizu platiti 5 dnevnica i putne troškove prijevoza 
vlakom, dok su Cvetku odobrene 3 dneVnice.

Šaša Meršinjak je dao ostavku glavnog urednika Bulletina,obrazla
žući kako mora sam sve raditi.Nakon kratke diskusije, Hripko je 
rekao da će on sam urediti idući broj.

Zbog nedostatka vremena pismo A-r Hundića pročitat će se na 
idućem sastanku UO.

Zapisničar: Predsjednik:
B. Labaš Branko Bubenik



2

Ad. 4 U odsustvu Bubenika (UNICA), Hripko je odobrio Gavuni i 
H undiću putne troškove za Hum do Pule i natrag, a UO 
je jednoglasno odlučio da im se odobre još i dvije 
dnevnice svakom*

Ad. 5 A, Hundić je, uređujući arhivu pronašao knjigeGEF— a, 
koje su vlasništvo Kino saveza.Uz odobrenje Kino saveza, 
Klub će knjige prodavati po cijeni od 2o dinara, a od 
tih novaca će se kupiti knjige za klupsku biblioteku.

Ad. 6 Upravni odbor KKZ ovlastip je A< H undića i M. Bošnjakovića 
da kupe knjige po vlastitom izboru za klupsku biblioteku, 
sa početnom sumom od 3ooo dinara.
Jednoglasno je odlučeno da se Klub nretolati na slijedeće 

časopisei EKRAN? SINEAST, FILM, FILMSKA KULTURA, Filmograf, 
FILMSKE SVESKE.

Ad. 77 Jednoglasnom odlukom članova UO KKZ Mato Bočnjaković je 
kooptiran u JO KKZ.

Ad. 8 Jednoglasno je odlučeno da se isplati suma od Goo dinara 
daktilografkinji za pisanje matrica
biltena br. 3. (35 matrica). 

/
Ad. 9 članovi Uo usu jednoglasno odlučili da uljne reći posudimo 

Radio klubu.

Ad, 10 Kućni red će se napisati i metnuti na zid, a jednoglasno 
je odlučeno da za vrijeme projekcije šank ne radi.

Branko Bubenik je zatim referirao o UNIĆI (prilog)»informirao 
o dopisu koji je poslan Televiziji, da nam besplatno odobre 
25oo m 16 mm crno-bijelog negativa.Ishod ćemo znati nakon 
radničkog savjeta Televizije.

Sto učenika srednjoškolskog usmjerenog obrazovanja izjasnilo 
se za amaterski film kao fakultativni predmet, pa će nastava 
početi 14-. studenog ove godine,, u Centru za kulturu i umjetnost 
u Križanićevoj.To nam je iznio predsjednik, B. Bubenik koji je 
idejni pokretač te akcije i prvi predavač.


